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BR.0012.7.4.2016 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i  Sportu Rady Miejskiej w Kole, które odbyło się 

w dniu 23.05.2016 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczyła Izabela 

Nuszkiewicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych 

obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

 

Pierwsza część posiedzenie rozpoczęło się wspólnie z Komisją Budżetu i Finansów, 

tematem posiedzenia było zaopiniowanie pisma Miejskiego Domu Kultury w Kole 

dotyczącego przyznania placówce dotacji celowej w kwocie 35 tys. zł. 

Część druga dotyczyła: 

1. Analiza sprawozdania z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2015 rok. 

2. Analiza sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2015. 

3. Analiza sprawozdania z działalności Muzeum Technik Ceramicznych w Kole za 2015 r. 

4. Analiza sprawozdania z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole za 2015 

rok. 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/203/2008 Rady Miejskiej w 

Kole z dnia 27 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia regulaminów, zasad i trybu korzystania z 

gminnych obiektów użyteczności publicznej – Środowiskowej Hali Widowiskowo-Sportowej przy 

ul. Szkolnej 2B w Kole oraz Stadionu Miejskiego przy ul. Sportowej 12 w Kole. 

6. Analiza sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 2015 rok. 

7. Sprawy różne. 

Część pierwsza 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie informując, że 

analizowane pismo skierowane było do obu Komisji Rady Miejskiej z prośbą o 

dofinansowanie zakupu kompletu kurtyn do sali kinowej Miejskiego Domu Kultury. 

 

Na posiedzenie przybył radny Janusz Miłowski powiększając liczbę członków Komisji 

biorących udział w posiedzeniu do 5 osób. 

 

Pan Radomir Piorun Dyrektor Miejskiego Domu Kultury po krótce przybliżył treść w/w 

pisma. Podkreślił ważność dokonania wymiany kotary z uwagi na bezpieczeństwo i estetykę.  

Pan Tomasz Gibaszek Specjalista ds. PR i organizacji imprez dodał, że ponad 40-letnia 

kurtyna jest w bardzo złym stanie, wyeksploatowana w wielu miejscach dziurawa. Mimo 
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bieżących napraw i stałych impregnacji stan się pogarsza, gdyż środki impregnujące są źle 

przyjmowane. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, do ilu firm skierowane było zapytanie o wykonanie 

kurtyn i przewidywany koszt. 

Pan Radomir Piorun dodał, że na podstawie zebranych informacji, wynika, że w Polsce są 

trzy firmy, które profesjonalnie zajmują się wykonaniem kotar do sal kinowych i teatralnych 

w granicy do 35 tys. zł do 47 tys. zł. 

Radna Ewa Lewicka zapytała, czy planowana jest modernizacja sali kinowej i czy jest 

możliwość pozyskania na ten cel środków zewnętrznych. 

Pan Tomasz Gibaszek powiedział, że na początku objęcia stanowiska Dyrektora przez 

pana Radomira Pioruna były wypracowane wstępne założenia na lata 2015-2020, etapowa 

modernizacja obiektu MDK. Priorytetem w działaniach unowocześnienia obiektu jest 

odbudowanie infrastruktury tak by spełniał wszystkie wymogi i był wizytówką miasta. 

Opracowana koncepcja modernizacji przez poprzedniego dyrektora była kompletna lecz mało 

funkcjonalna. 

 

Na posiedzenie przybył radny Ryszard Borysiewicz powiększając liczbę członków Komisji 

biorących udział w posiedzeniu do 6 osób. 

 

Radna Izabela Nuszkiewicz podkreśliła, że obiekt nie jest przystosowany dla osób 

niepełnosprawnych, ten fakt jest niedopuszczalny i należałoby w pierwszym rzędzie to 

zmienić. 

Pan Dyrektor powiedział, że wysłał do kolskich przedsiębiorców zapytanie o wykonanie 

podjazdów. 

Radny Tomasz Sobolewski zauważył, iż w budżecie zabezpieczone zostały środki w 

kwocie 360.000,00  zł na termomodernizację budynku, zapytał czy wiadome jest kiedy 

zadanie będzie wykonywane. 

Pani Urszula Pawlak Główna Księgowa MDK odpowiedziała, że projekt został złożony, a 

teraz czeka na rozstrzygnięcie. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała o kwotę w wysokości ponad 74 tys. zł, która 

pochodziła ze zwrotu podatku VAT, wynikającego z realizacji w 2014 roku zadania 

inwestycyjnego dot. zakupu, montażu i uruchomienia urządzeń do projekcji filmów w 

cyfrowym systemie 2D i 3D a przeznaczona była miedzy innymi na wykonanie remontu 

tarasów i schodów przy budynku oraz na wykonanie podjazdów dla osób niepełnosprawnych. 

W rezultacie te zamierzenia nie zostały wykonane, na co wykorzystane były środki. 

Radny Marcin Janiak powiedział, że rozliczenie kwoty ponad 74 tys. zł otrzymał przy 

kontroli dokonanej przez Komisję Rewizyjną i stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Mariusz Hanefeld przypomniał o zasadności powstania koncepcji modernizacji 

Miejskiego Domu Kultury, która była pierwszym krokiem do składania wniosku o środki 

zewnętrzne jak również systematyczności wykonywanych działań. 
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Wypracowany wniosek Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu o przyznanie dotacji celowej w wysokości 35.000,00 zł, przyjęty pozytywnie, w 

głosowaniu 9 głosów za i 1 głos wstrzymujący się. Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Część druga 

Posiedzeniu przewodniczyła Izabela Nuszkiewicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu, udział wzięło 6 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia 

prawomocnych obrad. 

 

Ad. 1 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2015 rok 

rozpoczął omawiać Pan Radomir Piorun Dyrektor MDK. W pierwszym rzędzie celem 

Miejskiego Domu Kultury jest edukacja oraz aktywowanie postaw pro kulturalnych poprzez 

powszechny dostęp do pełnej oferty programowej oraz wysoka jakość proponowanych imprez 

kulturalnych. 

Pan Tomasz Gibaszek Specjalista ds. PR i organizacji imprez dodał, iż oferowane 

propozycje MDK skierowane są do wszystkich grup społecznych, wiekowych z szeroką gamą 

działalności pracowni. Prócz oferty zajęć instruktorskich znalazła się stała oferta dla 

zainteresowanych z Pracowni Orange jako multimedialna świetlica. Pojawiło się kilka 

nowych propozycji, zmieniono formę istniejących zajęć na bardziej atrakcyjną. Dobrze 

przyjęto nowe propozycje muzyczne tj. nauka gry na gitarze i studio wokalne. Prawdziwym 

hitem wśród najmłodszych okazała się nowa propozycja zajęć z klockami lego. Miejski Dom 

Kultury prowadzi działalność informacyjna i wydawnicza W roku 2015 wydany został 

Rocznik Kolski Nr 8 poświęcony sesji popularnonaukowej „O mniejszościach narodowych i 

wyznaniowych w dziejach ziemi kolskiej” oraz artykuł Bożeny Gronet-Ubych o Czesławie 

Freudenreichu oraz plakaty, ulotki, foldery, dyplomy i broszury. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała czy w MDK są bilety ulgowe oprócz biletów na 

seans dla dzieci za 1 zł.  

Pani Urszula Pawlak Główna Księgowa odpowiedziała, że oczywiście są bilety ulgowe, 

filmy dla najmłodszych dzieci za 1 zł cieszą się dużym zainteresowaniem, sala jest zawsze 

pełna. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zaproponowała, by odejść od filmów za 1 zł i ujednolicić bilet 

ulgowy np. za 5 zł. 

Pani Księgowa odpowiedziała, że nie można obniżyć ceny biletu ulgowego, jedynie 

można podnieść cenę biletu z 1 zł do 5 zł by nie generować kosztów. 

Pan Tomasz Gibaszek dodał, że wyświetlane filmy za 1 zł są to filmy które przeżyły czas 

kinowej premiery i nie są drogie, obecna umowa nie wytwarza dużych kosztów. Filmy 

zdobywane są na dwa sposoby, filmy komercyjne, bieżące przy współpracy z dystrybutorem 

gdzie koszty dzielone są pół na pół minus koszty własne, drugim sposobem zakupu filmu jest 

zakup pełny tj. za emisję i płacimy ustaloną kwotę z dystrybutorem. Zaznaczył, że kolskie 

kino na seanse premierowe  ma najniższe ceny, dla przykładu w naszym kinie cena biletu jest 

14 zł, a w innych kinach jest to kwota 20-25 zł. 
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Pan Radomir Piorun poinformował o nowej ofercie kina zewnętrznego, umowa zawarta z 

dystrybutorem zwana „parasol licencyjny”. W ramach umowy nie można umieścić na 

zaproszeniach tytułu i reżysera filmu. Filmy będą wyświetlane w sali Ratusz Miejskiego, raz 

w miesiącu za darmo. 

Radna Izabela Nuszkiewicz poprosiła o wyjaśnienie, co mieści się w kwocie 180.608,00 

zł usługi obce. 

Pani Urszula Pawlak odpowiedziała, że w tej kwocie są koszty dystrybutora 50% wartości 

zamawianych filmów, za wystawiane spektakle teatralne, za różnego rodzaju koncerty, 

transport, usługi informatyczne. 

Radna Halina Musiałek pochwaliła ogromną pracę i zaangażowanie wszystkich 

pracowników MDK w tak szerokim repertuarze kina, różnych przedstawień, koncertów jak 

również w szerokiej gamie zajęć instruktorskich. Przypomniała o nietrafionym wydarzeniu 

jakim było kino plenerowe, z informacji wynika, że była mała frekwencja z uwagi na 

niewłaściwy dobór filmu. Jest przekonana, że gdyby fabuła filmu była interesująca to 

wydarzeniu mogło być udane i wpisać się na stałe do imprez cyklicznych.  

Pan Dyrektor powiedział, że wyświetlony film był niekomercyjny i za darmo. Natomiast  

formuła kina plenerowego jest kosztowna, ok. 6 tys. zł. 

Radny Mariusz Hanefeld zapytał o dochód z kina, które na czysto pozostają w kasie 

Domu Kultury. 

Pani Księgowa odpowiedziała, że z przedstawionej w sprawozdaniu kwoty 164.583,00 zł 

– dochody kina należy 50% odjąć na koszty dystrybutora tj. ok. 80 tys. zł. 

Radny Mariusz Hanefeld podkreślił bardzo dobrą decyzję radnych poprzedniej kadencji o 

zakupie projektora cyfrowego do wyświetlania filmów w systemie 2D i 3D, który przynosi 

takie korzyści, a były rozważane inne działania. 

Na tym zakończono dyskusję, sprawozdanie przyjęto przez aklamację. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie odwołania i powołania członka Rady Muzeum 

działającej przy Muzeum Technik Ceramicznych w Kole złożony został w Biurze Rady i 

przekazany Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  przed posiedzeniem Komisji. Przewodnicząca 

Izabela Nuszkiewicz poprosiła Pana Tomasza Nuszkiewicza Dyrektora Muzeum Technik 

Ceramicznych o przedstawienie w/w projektu uchwały. 

Pan Tomasz Nuszkiewicz Dyrektor Muzeum Technik Ceramicznych powiedział, że 

złożony projekt uchwały wynika z faktu iż Pani Monika Ciesielska złożyła rezygnację z 

członkostwa w Radzie Muzeum działającej przy Muzeum Technik Ceramicznych. W związku 

z powyższym zaistniała konieczność uzupełnienia składu Rady do pięciu osób, zgodnie z 

zapisem § 11 ust. 3 statutu Muzeum Technik Ceramicznych. Również zgodnie z ustawą o 

muzeach w skład Rady Muzeum obligatoryjne wchodzi osoba reprezentująca organizatora 

czyli Gminę Miejską Koło, a zatem na wolne miejsce desygnuje się Panią Katarzynę 

Jaroszewską Naczelnika Wydz. Oświaty i Spraw Społecznych. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia Komisji: 

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

Ad. 2 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2015 przedstawiła Pani Katarzyna Jaroszewska Naczelnik Wydz. Oświaty 

i Spraw Społecznych. Zgodnie z zapisem o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie organ wykonawczy jest obowiązany przedłożyć organowi stanowiącemu w/w 

sprawozdanie. Na realizację zadań w ramach działalności pożytku publicznego za okres od 1 

lutego do 30 listopada 2015 roku zawarto 29 umów na realizację zadań publicznych. W 

otwartym konkursie ofert udział brało 20 organizacji, które złożyły 36 ofert tj. 15 na 

wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, 9 w obszarze kultura, sztuka, ochrona dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego, 2 oferty w działaniach na rzecz osób niepełnosprawnych, 2 

oferty w obszarze turystyka i krajoznawstwo, 7 ofert wypoczynek dzieci i młodzieży i 1 oferta 

w ramach pomocy społecznej. Podsumowując, w roku 2015 zawarto 36 umów na realizację 

zadań, w tym 30 umów na łączną kwotę 303.500,00 zł na działalność pożytku publicznego i 6 

umów w ramach tworzenia warunków sprzyjających rozwoju sportu na łączną kwotę 

230.000,00 zł. Ogólna wartość podpisanych umów na kwotę 736.286,68 zł. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała, czy liczba organizacji jest stała. 

Pani Katarzyna Jaroszewska odpowiedziała, że liczba organizacji nie jest stała, 

największą zarejestrowaną liczbą organizacji jest w sporcie. 

Sprawozdanie przyjęte zostało przez aklamację. 

 

Ad. 3 Do sprawozdania z działalności Muzeum Technik Ceramicznych w Kole za 2015 

rok Pan Tomasz Nuszkiewicz Dyrektor Muzeom Technik Ceramicznych wskazał zasadnicze 

zmiany, które pomogły zachęcić do odwiedzania Muzeum. Przede wszystkim jest to otwarcie 

stałej wystawy w Ratuszu Miejskim, która jest chlubą naszego miasta bo pokazuje 

najpiękniejsze zbiory ceramiki. Kolejną pozytywną zmianą jest zwiększenie liczby 

zwiedzających, a to za sprawą częstych zmian wystaw czasowych jak również otwarcia 

muzeum w weekendy. Pod koniec ubiegłego roku starania muzeum skierowane były do 

lokalnej społeczności i zostały zorganizowane trzy wystawy czasowe, które cieszyły się 

powodzeniem, przy kontakcie z odbiorcami wystaw zadawano pytania o zainteresowania i 

tematykę kolejnych wystaw co pomogło przy organizacji kolejnych wystaw. Następna zmiana 

dotyczy aktywnych grup seniora. Zauważalny był zastój lekcji muzealnych spowodowany 

odejściem Pana Bartłomieja Grzanki, lecz pod koniec roku zostało to zrekompensowane i 

liczba lekcji muzealnych zwiększyła się. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zauważyła, że w obecnym stanie kadrowym muzeum boryka 

się z brakiem pracownika merytorycznego. 

Pan Dyrektor powiedział, że mimo braku pracownika stara się organizować tak pracę by 

ten brak był jak najmniej odczuwalny i stara się zatrudnić pracownika merytorycznego. 
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Po rozmowach ze Starostą istnieje realna szansa na przejęcie budynek sejmiku po byłym 

internacie SOSW, co doprowadzi do rozwój muzeum, a zawarty zapis w strategii umożliwi 

pozyskanie środków zewnętrznych. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole 

za 2015 rok omówiła Pani Aleksandra Kowalska Dyrektor. Na terenie miasta działa główna 

biblioteka i trzy filie na ulicy Kolejowej, Wojciechowskiego i Wyszyńskiego. Zmieniony 

został czas otwarcia biblioteki, tj. w poniedziałek, wtorek, środę i piątek czynna jest od 8:00 – 

18:00, w czwartek od godz. 10:30 – 15:00 oraz w soboty od godz. 9:00 - 14:00. W roku 2015 

biblioteka zatrudniała 14 pracowników, 11 bibliotekarzy, główna księgowa i 2 pracowników 

gospodarczych. W okresie sprawozdawczym księgozbiór liczył 66.831 woluminów oraz 606 

jednostek specjalnych. We wszystkich placówkach prowadzona jest komputerowa obsługa 

czytelników. Zgodnie z porozumieniem zawartym pomiędzy Gminą Miejską a Zarządem 

Powiatu Kolskiego biblioteka realizowała zadania biblioteki powiatowej. Sieć powiatową 

tworzy 10 bibliotek z terenu powiatu kolskiego wraz z filiami. Biblioteka stale rozszerza 

zakres usług wychodząc naprzeciw różnorodnym potrzebom. Oprócz gromadzenia nowości 

czytelniczych, systematycznie zwiększana jest liczba książki czytanej przez lektora (w wersji 

dźwiękowej) w bibliotece znajdują się audiobooki. Obecnie zbiór liczy 321 jednostek. Z 

uwagi na dezaktualizację, zniszczenie i zaczytanie ubytkowano 2.066 woluminów na kwotę 

1.903,15 zł. W roku 2015 biblioteka zanotowała ogółem 41.566 odwiedzin, czytelnicy 

wypożyczyli 66.682 wol. Czytelnię biblioteki głównej i kąciki czytelnicze filii odwiedziło 

7.933 osób. W zbiorach czytelni jest obszerny zbiór czasopism, 42 tytuły prasowe. Biblioteka 

należy do ogólnopolskiego portalu e-usług bibliotecznych – w.bibliotece.pl. Portal jest dla 

wszystkich zainteresowanych wymianą informacji na temat książek i innych zbiorach 

gromadzonych w bibliotece. W bogatej ofercie promującej czytelnictwo każdy mógł znaleźć 

coś interesującego dla siebie, zorganizowano 306 form pracy dla 5.638 uczestników. W 

poprzednim roku zawarta została umowa z Lwowską Narodową Biblioteką Naukową Ukrainy 

w celu sprowadzenia gazet kolskich, przede wszystkim czasopism z lat międzywojennych. 

Pozyskanie czasopism miało na celu zachowanie dziedzictwa kulturowego Koła. 

Radny Janusz Miłowski zapytał, czy jest prawdą, że Powiat zwiększył kwotę swojej 

dotacji dla Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że jest to prawda, dotacja zwiększona została o 5%. 

Radna Halina Musiałek zauważyła, że przy tak obszernej ofercie czytelniczej zapewne 

jest brak pomieszczenia na spotkania autorskie czy różnego rodzaju prelekcje. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że czeka na obietnice PKP o likwidacji kas biletowych i 

wówczas będzie można przejąć to pomieszczenie, ale to w sferze przyszłości. 

Sprawozdanie przyjęte zostało przez aklamację. 

 

Posiedzenie opuścił radny Janusz Miłowski pomniejszając liczbę członków Komisji 

biorących udział w posiedzeniu do 5 osób. 
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Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/203/2008 Rady Miejskiej w 

Kole z dnia 27 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia regulaminów, zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej – Środowiskowej Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Szkolnej 2B w Kole oraz Stadionu Miejskiego przy ul. 

Sportowej 12 w Kole przedstawiła Pani Małgorzata Łukasik Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji. Zmiana projektu uchwały dotyczy regulaminu hali sportowej stadionu i 

kortu: 

Załącznik nr 1 

pkt.5 otrzymuje brzmienie „Karnet należy wykorzystać w ciągu 30 dni od dnia zakupu. 

Niewykorzystany karnet przepada i nie należy się za niego zwrot pieniędzy”. 

Załącznik nr 2 

pkt I ppkt 5 otrzymuje brzmienie „Stadion jest otwarty codziennie: 

1. w miesiącach marzec - kwiecień: 

-  poniedziałek - piątek w godz. 7:00 – 21:00 

- sobota - niedziela oraz święta w godz. 10:00 – 18:00 

2. w miesiącach maj – październik: 

-  poniedziałek - piątek w godz. 7:00 – 22:00 

- sobota - niedziela oraz święta w godz. 10:00 – 18:00 

3. w miesiącu listopad – luty: 

-  poniedziałek - piątek w godz. 7:00 – 18:00 

- sobota - niedziela oraz święta w godz. 10:00 – 18:00 

pkt I ppkt 6 otrzymuje brzmienie „Zabrania się przebywania i korzystania z obiektów poza 

godzinami otwarcia osób nieupoważnionych przez Zarząd.” 

pkt I ppkt 14 otrzymuje brzmienie „Sprzedaż, podawanie i spożywanie napojów 

alkoholowych na terenie Stadionu może odbywać się tylko za zgodą Zarządu obiektu i tylko 

w miejscach do tego wyznaczonych.” 

Załącznik nr 3 

pkt 3 otrzymuje brzmienie „Korty tenisowe czynne są w sezonie od poniedziałku w godz. 

9:00 – 21:00. W soboty, niedziele i święta w godz. 10:00 – 18:00 po uprzedniej rezerwacji 

dokonanej w dzień powszedni u pracownika na Stadionie.” 

pkt 6 otrzymuje brzmienie „Osoby korzystające z kortów ponoszą na zasadach określonych w 

odrębnych przepisach odpowiedzialność za bezpieczeństwo własne i osób trzecich, a za 

wypadki powstałe z winy użytkownika Zarządca nie ponosi odpowiedzialności.” 

pkt 7 zostaje wykreślony 

pkt nr 11 otrzymuje brzmienie „Opłata za korzystanie z kortów obejmuje: wejście na kort, 

przygotowanie kortu do gry tj. polanie kortu wodą, efektywny czas gry, posprzątanie kortu 

(należy zamieść kort specjalnie przygotowanymi szczotkami lub siatką).” 

Na końcu regulaminu należy dodać „Klient korzystający z kortu akceptuje jednocześnie 

postanowienia niniejszego regulaminu. 
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Brak uwag do przedstawionych zmian. 

Opinia Komisji 

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie, przy 5 głosach za. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 

2015 rok przedstawiła Pani Małgorzata Łukasik Dyrektor. W trwałym zarządzie Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji znajdują się: hala widowiskowo-sportowa, kompleks boisk 

sportowych przy ul. Szkolnej, stadion miejski, kompleks boisk Orlik przy ul. Sportowej i 

Dąbrowskiego. Z uwagi na duże zainteresowanie ofertą został wydłużony czas otwarcia na 

hali sportowej do godziny 22:30, stadionie do godz. 22:00, Orlik na ul. Sportowej do godz. 

22:00 i Orlik na ul. Dąbrowskiego od godz. 14:00 – 22:00 oraz w okresie wakacji od godz. 

12:00 – 20:00. Na w/w obiektach było zatrudnionych 16 pracowników. Oprócz imprez 

cyklicznych pojawiły się nowe imprezy tj. festyny na zakończenie wakacji, rozpoczęcie roku 

szkolnego, ferie zimowe wzbogacone zostały o nowy program dodatkowe zajęcia na 

Orlikach. Warte podkreślenia jest fakt rekordową ilością uczestników w Biegu Warciańskim. 

W roku 2016 przewidywana jest zmiana trasa biegu start i meta będzie w Parku Moniuszki. Z 

uwagi na zwiększoną liczbę zawodników, jak również z otrzymywanych informacji o 

marznięciu na starcie, gdyż odzież wierzchnia pozostawiana jest w autokarze, a czas 

oczekiwania na wszystkich zawodników jest długa. 

Radny Ryszard Borysiewicz zapytał czy jeszcze organizowane są biegi np. Kolska Patera 

czy Bieg Krokus. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że niedozwolone są biegi na wałach i dla tego biegi te 

wygasły śmiercią naturalną. 

Radna Halina Musiałek poprosiła o podanie powodu dla czego zaplanowany koncert nie 

odbył się. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że z uwagi na zakaz organizacji imprez powyżej 300 osób. 

Zostały złożone trzy wnioski do Ministerstwa Sportu i Rekreacji o pozyskanie środków w 

sprawie wymiany stolarki drzwiowej na hali, na automatyczne nawadnianie płyty boiska i na 

wymianę wewnętrznego ogrodzenia boiska na stadionie. Po uwzględnieniu wniosków 

wykonane będą zalecenia i prace co przyczyni się do organizacji koncertu. 

Sprawozdanie przyjęto przez aklamację. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

   Przewodnicząca  

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

 

                 /Izabela Nuszkiewicz/ 

 

Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady  


